
SKUPŠČINA OBČINE
LJUBLJANA-ŠIŠKA
Skupno zasedanje
Štev.: 1-06-2/86-18/88
Datum: 11. 2. 1988

ZAPISNIK
16. skupnega zasedanja zborov skupščine občine Ljubljana-

Šiška, ki je bilo 2. februarja 1988 ob 15. uri v prostorih SO
Ljubljana-Šiška, Trg prekomorskih brigad 1.

Sejo je pričel in vodil predsednik skupščine, tov. Rado Roter.
Pred pričetkom seje je delegate obvestil, da so na mizo prejeli
Osnutek odloka o uskladitvi družbenega plana občine Ljubljana-
Šiška za obdobje 1986-1990 z obveznimi prostorskimi sestavinami
dolgoročnega plana občin in mesta Ljubljana za obdobje
1986-2000 in o pripravi ter sprejetju sprememb in dopolnitev
družbenega plana občine Ljubljana-Siška za obdobje 1986-1990
ter z omenjeno točko predlagal tudi razširitev dnevnega reda.

Delegati so tako sogiasno sprejeli naslednji

DNEVNl RED:
1. Izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil in imunitetna

vprašanja zbora združenega dela in zbora krajevnih skupnosti ter
poročilo predsednice komisije za verifikacijo pooblastil in imuni-
tetna vprašanja družbenopolitičnega zbora

2. Poročilo izvršnega sveta Skupščine mesta Ljubljana o uresni-
čevanju resolucije o politiki izvajanja družbenega plana mesta
Ljubljana za obdobje 1986-1990 v letu 1987

3. Predlog resolucije o politiki uresničevanja družbenega plana
mesta Ljubljana za obdobje 1986-1990 v letu 1988

4. Osnutek sprememb in dopolnitev družbenega plana mesta
Ljubljana za obdobje 1986-1990 z obveznimi prostorskimi sestavi-
nami dolgoročnega plana občin in mesta Ljubljana za obdobje
1986-2000 in o pripravi ter sprejetju sprememb in dopolnitev
družbenega plana občine Ljubljana-Šiška za obdobje 1986-1990

6. Obravnava ostalega gradiva za sejo ZO SML in določitev
delegatov

7. Predlogi in vprašanja delegatov

K 1. točki dnevnega reda:

Na predlog predsednika zbora združenega dela, so delegati tega
zbora v komisijo za verifikacijo pooblastil in imunitetna vprašanja
soglasno izvolili naslednje delegate:

- Mavrič Ivana - za predsednika
- Kološa Jadranko - za člana in
- Laušin Marjana - za člana
Predsednik komisije, tov. Mavrič je poročal, da je od 61 delegat-

skih mest v zboru, na seji prisotnih 35 delegatov, odsotnost so
opravičili 3 delegati, 23 delegatov pa je bilo neopravičeno od-
sotnih.

Na predlog predsednika zbora krajevnih skupnosti, so delegati
tega zbora v komisijo za verifikacijo pooblastil in imunitetna
vprašanja soglasno izvolili naslednje delegate:

- Mikolič Miloša - za predsednika
- Boroničanin Darinko - za člana in
- Predanič Jožeta - za člana
Predsednik komisije, tov. Mikolič je poročal, da je od 31 dele-

gatskih mest v zboru, na seji prisotnih 28 delegatov, 5 delegatov pa
je bilo neopravičeno odsotnih.

Poročilo o prisotnosti v družbenopolitičnem zboru je zaradi
odsotnosti predsednice komisije podal tov. Miro Podbevšek, pred-
sednik zbora. Poročal je, da je od 25 delegatskih mest v zboru, na
seji prisotnih 16 delegatov.

K. 2 ločki dnevnega reda:

Uvodno obrazložitev je podala tov. Perovšek Rada - članica
mestnega izvršnega sveta.

O tej točki je razpravljal izvršni svet občinske skupščine in ni
imel pripomb.

Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih skupnosti:
Komandanta Staneta I, II, III, Bratov Babnik, Edvard Kardelj,
Hinko Smrekar in Milan Majcen.

Menijo, da je poročilo premalo kritično. Veliko nalog tega
srednjerodnega obdobja se uresničuje z zamudo, česar ni mogoče
opravičevati le z manjšimi sredstvi in ekonomsko politiko. IS SML
bi moral ob poročilu predlagati učinkovite ukrepe za izboljšanje
razmer. KS Milan Majcen predlaga, da bi nerealizirane naloge iz
leta 1987 vključili kot prioritetne v letu 1988. KS Bratov Babnik

sprašuje, kje so vzroki za nerealizirano vključevanje objektov
v daljinsko ogrevanje (le 10%).

Po razpravi tov. Roterja so vsi trije zbori soglasno sprejeli
naslednji

SKLEP:
Skupščina pooblašča delegate za sejo ZO SML, da glasujejo za

sprejem poročila, s pripombo, da se nerealizirane naloge iz leta
1987 vključijo kot prioritetne v letu 1988 oziroma, da izvršni svet
SML obrazloži, zakaj od realizacije nalog odstopa. Ob ugotovitvi,
da je bilo v letu 1987 manjše povpraševanje na domačem trgu in
ker pričakujemo, da se bo trend nadaljeval tudi v letošnjem letu
skupščina meni, da je potrebno predlagati ustrezne ukrepe, zlasti
na področju politike izvoza.

K 3. točki dnevnega reda:

Uvodno obrazložitev je podal tov. Hočevar - uvod je sestavni
del arhivskga zapisnika.

O tej točki sta razpravljala IS in koordinacijski odbor za urejanje
prostora, varstvo okolja, stanovanjska in komunalna vpraianja pri
P OK SZDL - stališča so delegatj dobili na mizo.

Pisne pripombe so posredovale delegacije KS oz. konference
delegacij: Milan Majcen, Stanežiče-Medno, Šentvid, Edvard Kar-
del, dr. Petra Držaja, Litostroj, Hinko Smrekar, Preska, konf.
delegacij št. 5 - Motovna, št. 3 - Energetika in št. 40 - Zdravstveni
dom Šiška.

Ocenjujejo, da je resolucija preveč opisna, potreben pa bi bil
operativni prograin.

KS Edvard Kardelj sprašuje, kaj pomeni navedba v obrazložitvi
5/1 na strani 43, in sicer: »pri cenejši izvedbi sanacije pa je možen
zamik ekološke sanacije«.

Zdravstveni dom ŠiŠka predlaga reorganizacijo SIS, in sicer en
SIS za zdravstvo in socialno varstvo na nivoju mesta Ljubljane.
Predlaga tudi, naj DO SONCE pripravi dodatni elaborat o izkoriš-
čanju ostale energije (npr.: geometralne), preden se odločimo za
gradnjo toplarne III.

KS Milan Majcen meni, da je predvidena izdelava prostorskih
izvedbenih aktov številčno previsoka, zlasti še ker kasnimo z akti,
ki bi morali biti izdelani do konca leta 1987.

KS Šentvid predlaga, da se dopolni resolucija z izdelavo zazidal-
nega načrta za območje Šentvida od Ceste za šolo do Kosmačeve
ulice.

KS Stanežiče-Medno sprašuje, kaj pomeni oznaka Š 6 Stanežiče
ter zahteva, da se področje med gramoznico Ingrad in vasjo
Medno označi kot kmetijsko.

Delegacije tudi opozajajo, da resolucija ne obravnava družbe-
nega standarda, ki močno pada. Prav tako menijo, da bi morali
v resoluciji navesti naloge, ki niso bile uresničene v letu 1987.

KS dr. Petra Držaja predlaga, da se v točki VI/9 vključi tudi
dejavnost domov za prizadete občane.
Konferenca delegacij št. 3 - DO Energetika predlaga:

- V V. poglavju predloga resolucije, to je, naloge in usmeritve
na področju gospodarske infrastrukture redakcijske popravke oz.
dopolnitve v obliki amandmaja:

V točka 4 - drugi ostavek: »Komunalna energetika Ljubljana bo
nadaljevala z deli pri opremi za daljinsko vodenje omrežja TO
Šiška...«. Beseda »pričela« naj se nadoraesti z besedo »nadalje-
vala«. V. točka 4 - šesti odstavek: Plinarna bo nadaljevala
s prnovo obstoječega omrežja za distribucijo zemeljskega plina
v občini Center in občini Šiška in ne v občini Bežigrad, kot je
navedeno v tem odstavku predloga resolucije.

V. točka 4 - šesti odstavek: V drugem stavku tega odstavka naj
se črtajo besede: »Od Plinarne Koseze do ŠS - 3/1«, na koncu tega
stavka pa se črta pika in se doda še naslednje besede: »in Titovi
v Črnučah«. Tako naj bi se drugi stavek v šestem odstavku 4. točke
pravilno glasil: »Nadaljevala bo tudi gradnjo južne veje primar-
nega plinovoda ob južni obvoznici in zgradila plinovode na lokaci-
jah RP Plutal s priključnimplinovodom po Povšetovi ter Karde-
ljevi, Aškerčevi in Titovi v Crnučah«.

V. poglavje točka 4 - sedmi odstavek: Na začetku tega odstavka
se besede: »V okviru mestnega komiteja za energetiko« nadome-
stijo z besedami: »V okviru DO Energetika«. Obenem se v istem
odstavku črtajo besede: »kot osnovo za odločitev o dinamiki
^radnje nove termoelektrarne toplarne v Ljubljani«.

V V. poglavju točka 4 se na koncu doda nov odstavek, ki se
glasi: »Zaradi pomanjkanja sredsev bo potrebno del predviden|h
naložb verjetno prenesti v naslednje leto.«
- V zvezi s predlogom resolucije bi bilo potrebno v prilogi št.
2 popraviti v petem odstavku te priloge drugi del besedila, ki se
glasi: »ter izdelavo projektne dokumentacijc za nadaljnje priklju-
čevanje objektov na KEL«, tako, da se nadomesti z novim besedi-



lom: »ter v DO Energetiki načrtujejo izdelavo projektne doku-
mentacije za nadaljnje priključevanje objektov na daljinska si-
stema.«

V razpravi so sodelovali delegati KD Mostovna, Litostroj,
Zdravstveni dom Šiška, KS Hinko Smrekar, delegati DPZ Vrhov-
nik, Novak, Braune, Lutovac, Roter tov. Hočevar - predsednik
IS, Letnar - podpredsednica IS in tov. Perovškova - predstavnica
IS SML.

Tov. Perovškova je pojasnila, da se bo IS mesta do vseh pri-
pomb in amandmajev še opredelil in na seji Skupščine mesta
Ljubljane obrazložil svoja stališča. Morebitne dopolnitve resolu-
cije bo treba predvsem uskladili z nosilci za izvedbo nalog, saj gre
za materialne obveznosti. IS SML bo tudi predložil nekatere
dopolnitve, ki bodo pomenile uskladitev z republiško resolucijo
(delitvena politika in poraba). Glede predloga KD št.
5 - Mostovna, da se v resolucijo vključi gradnja potniške postaje pa
je menila, da ni sprejemljiv, saj smo lansko leto sprejeli prioritetni
program izgradnje gospodarske infrastrukture, v katerem postaja
ni zajeta.

Po daljši razpravi se je delegat konference št. 5 - Mostovna
strinjal, da se njihov predlog obravnava pri 4. točki dnevnega reda.

Glede dopolnilnega predloga KD da se resolucija dopolni
z izgradnjo telovadnice pri Srednji šoli Franc Leskošek-Luka je
bilo delegatu pojasnjeno, da je gradnja telovadnice vključena
v program sanacije srednjih šol, vendar je zaradi pomanjkanja
finančnih sredstev realizacije časovno nedorečena.

Delegatu št. 40 - Zdravstveni dom Šiška, ki je prediagala
reorganizacijo SIS za zdravstvo in socialno varstvo, je bilo pojas-
njeno, da naj ta predlog uveljavljajo skozi javno razpravo o ustav-
nih spremembah.

V nadaijevanju razprave je tov. Roter predlagal, da se amand-
maji, ki jih je predlagal IS SO Ljubljana-Siška v točki 3 dopolnijo
še z: »ŠP 9/3 - Color ZN«.

Po razpravi je predlagal v sprejem naslednje

SKLEPE:
1. Skupščina sprejema k predlogu resolucije amandmaje IS,

Koordinacijskega odbora za uiejanje prostora, varstvo okolja,
stanovanjska in komunalna vprašanja pri P OK SZDL in KD št.
5 - Energetika.

Predlagani sklep je zbor združenega dela sprejel z dvema vzdrža-
nima glasovoraa, zbor krajevnih skupnosti z dvema vzdržanima
glasovoma in družbeno-politični zbor soglasno.

2. Skupščina pooblašča delegate za sejo ZO SML, da glasujejo
za sprejem predloga resolucije o politiki izvajanja družbenega
plana mesta Ljubljane za obdobje 1986-1990 v letu 1988 s tem, da
uveljavljajo predhodno sprejete amandmaje.

3. Ob sprejemanju občinske resolucije naj se poda informacija
kateri amandmaji so vključeni v mestno resolucijo. f

Predlagana sklepa so delegati vseh treh zborov soglasno sprejeli.

K 4. točki dnevnega reda:

Uvodno obrazložitev je podala tov. Maruška Letnar - podpred-
sednica IS. Stališča izvršnega sveta so delegati prejeli na mizo.

Pisne pripombe so posredovali:

KD šl. 5 - MOSTOVNA:
V poglavju Razvoja gospodarstva in gospodarske infrastrukture

Ljubijana 1986-1990 pri Ciljih in politiki gospodarskega razvoja
pod točko 11 je v obrazložitvi sprememb in dopolnitev vključiti kot
prioritetno nalogo tudi potniško postajo Ljubljana, tisti del, ki ga
mora pokriti mesto Ljubljana. Razlog za nujnost vključitve v spre-
raembe in dopolnitve družbenega plana mesta Ljubljana
1986-1990 je nevzdržno stanje na avtobusni postaji, saj je varnost
potnikov, ki se pripeljejo ali odpeljejo z avtobusi in vlak, ogro-
žena.

KS MILAN MAJCEN:
je posredovala pripombo, da bi pred sprejemom predloga spre-

memb družbenega plana morale SIS materialne proizvodnje spre-
jeti rebalanse planov za leto 1987 in plane za leto 1988.

Po razpravi, v kateri so sodelovali delegati KS Trnovec-Topol,
KD št. 5 - Mostovna, tov. Roter in tov. Letnarjeva so vsi trije
soglasno sprejeli naslednji

SKLEP:

Skupščina daje soglasje za sprejem osnutka sprememb in dopol-
nitev družbenega plana mesta Ljubljane za obdobje 1986-1990 na
področju SIS materialne proizvodnje ter pooblašča delegate za
sejo ZO SML, da glasujejo za njegov sprejem ter uveljavljajo

pripombe izvršnega sveta, KS Milan Majcen in konferece delegacij
št. 5 - Mostovna.

K 5. točki dnevnega reda:

Osnutek odloka so delegati prejeli na mizo.
Uvodno obrazložitev. ki jo je podal tov. Saša Sedmak je sestavni

del arhivskega zapisnika. V uvodu je pojasnil tudi redakcijske
popravke, ki jih predlaga IS k osnutku odloka, in sicer:

- v zadnji alinei 3. člena se črta beseda »naravnih« in nadomesti
z besedo: »narodnih«.

- za zadnjo alineo se doda nove, ki glasi: »-zasnova razmestitve
magistralnih plinovodov

- v 8. členu se v 4. vrsti prvega odstavka črta besedilo: »ter
sprejetja«

- v 8. členu se v 3. vrsti drugega odstavka črta besedilo: »izvršni
svet skupščine« ter se nadomesti z besedo: »skupščina.«

Predsednik skupščine je predlagal v sprejem naslednje

SKLEPE:

1. Skupščina sprejema osnutek odloka o uskladitvi družbenega
plana občine Ljubljana-Šiška za obdobje 1986-1990 z obveznimi
prostorskimi sestavinami dolgoročnega plana občin in mesta Ljub-
ljana za obdobje 1986-2000 in o pripravi ter sprejetju sprememb in
dopolnitev družbenega plana občine Ljubljana-Šiška za obdobje
1986-1990, z dopolnitvijo izvršnega sveta.

2. Skupščina sprejema prekvalifikacijo iz osnutka v predlog
odloka.

3..Skupščina sprejema predlog odloka.
Zbor združenega dela in družbenopolitični zbor sta predlagane

sklepe sprejela soglasno, zbor krajevnih skupnosti pa z dvema
vzdržanima giasovoma.

K 6. točki dnevnega reda:
K INFORMACUI O URESNIČEVANJU SREDNJEROC-

NEGA PLANA RAZVOJA OBMOČNE SIS ZA PTT PROMET
LJUBLJANA ZA OBDOBJE 1986-1990 S PREDLOGI
UKREPOV

Uvodno obrazložitev je podal predstavnik Območne SIS za PTT
promet ter skupščino informiral tudi o spremembah samouprav-
nega sporazuma o temeljih plana Območne SIS za PTT promet
Ljubljana za obdobje 1986-1990.

Stališča izvršnega sveta so delegati prejeli na mizo.
Pisne pripombe sta posredovali delegaciji KS

EDVARD KARDEU:
Pripominjajo, da zelo zaostajamo na tem področju, glede na to,

da si prizadevamo za prehod v informacijsko družbo.

NA JAMI:
Predlagajo, da se glede PTT enote, ki je planirana v soseski

Stara cerkev, pričnejo odgovorni v Podjetju za PTT promet čira-
prej dogovarjati o nakupu lokala, saj jih je na razpolago zelo malo.

Delegati zborov so soglasno sprejeli naslednje

SKLEPE:
1. Skupščina podpira stališča IS SML in pooblašča delegate za

sejo ZO SML, da glasujejo za sprejem informacije.
2. V zvezi s predlogi ukrepov za izvedbo planiranih ciljev, ki se

nanašajo na združevanje dodatnih sredstev namensko za pred-
nostne naložbe regionalnega pomena po občinah v obdobju
1986-1990 skupščina meni, da je predlagana 2 varianta sprejemlji-
vejša in jo zato podpira.

3. Skupščina poziva poslovodne organe OZD, da poskrbijo za
čimprejšnji podpis sprememb samoupravnega sporazuma.

K PREDLOGU ODLOKA O VARSTVU PITNE VODE

Predsednik skupščine je pojasnil, da je bil predlog odloka uvrš-
čen že na dnevni red ZO v mesecu decembru, naša skupščina nanj
ni imela pripomb vendar je bil predlog odloka preložen zaradi
podanih amandmajev SO Ljubljana-Center in ŽG Ljubljana.

Izvršni svet SML nas je obvestil, da je pripravil amandmaje
k predlogu odloka, v katerih so upoštevani amandmaji občine
Center, ZG Ljubljana in statutarno-pravne komisije SML, in sicer:

AMANDMA I:
V 7. člen se vključuje prepoved izvajanja železniškega tranzit-

nega prometa v ožjem varstvenem pasu kadar gre za promet
nevarnih in škodljivih snovi, ki so navedene v predpisih o prevozu
nevarnih snovi, po nezaščitenih železnicah.



AMANDMA II:
Oblikuje se nov 11. člen, ki se glasi:
»Obvozna železniška proga, katere trasa je opredeljena v dolgo-

ročnem planu mesta in občin Ljubljane za obdobje 1986-2000
mora biti zgrajena tako, da ne ogroža vira pitne vode. Ob obrato-
vanju, vzdrževanju in ob nesreči padavine in morebitne razlite
tekočine ne smejo ponikati v podtalje. V območju proge ni dovo-
ljeno prečno ponikovanje padavin.«

AMANDMA IU:
oblikuje se nov 28. člen, ki se glasi:
»Hitrost vozil, ki prevažajo nafto, naftne derivate, nevarne in

škodljive snovi po cestah in železnicah na območju ožjega in
širšega varstvenega pasu, je omejena na 40 km/h.«

Delegati vseh treh zborov so soglasno sprejeli naslednji

SKLEP:

Skupščina pooblašča delegate za sejo ZO SML, da glasujejo za
sprejem odloka z amandmaji IS SML, z naslednjo pripombo:
ponovno naj se preveri skladnost novega 28. člena z zakonom
o cestno-prometnih predpisih.

K PREDLOGU TURISTIČNEGA PROGRAMA LJUB-
UANE ZA LETO 1988

Izvršni svet občinske skuščine je predlog programa obravnaval
in predlagal zborom, da ga sprejmejo.
Pisne pripombe so posredovale delegacije KS:

dr. PETRA DRŽAJA:
Menijo, da je zlasti potrebno urediti poslovni čas trgovin, gostin-

skih lokalov, kioskov itd., ob koncu tedna in ob praznikih.

EDVARD KARDELJ:
Želijo dolgoročnejši načrt razvoja turizma v Ljubljani in okolici,

pri tem pa opozarjajo na nedorečenosti glede urejanja Šmarne
gore in priprav za svetovno prvenstvo v Tacnu.

V razpravi je bila podana zahteva, da naj predlagatelj pripravi
poročilo o porabi finančnih sredstev za preteklo leto.

K PREDLOGU ODLOKA O VIŠINITURISTIČNE TAKSE
ZA ZAČASNO BIVANJE NA OBMOČJU MESTA LJUB-
LJANE V LETU 1989

Stališča izvršnega sveta so delegati dobili na mizo.
Pisne pripombe so posredovale delegacije KS Komandanta Sta-

neta I, II, III ter dr. Petra Držaja.
Sprašujejo, kako denarja se je v letu 1987 zbralo iz naslova

turistične takse tcr za kakšne namene je bil ta denar porabljen.
Skupščina je podprla sprejem odloka o enofaznem postopku.

K PREDLOGU ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOL-
NITVAH ODLOKA O DOLOČITVI MATIČNIH OBMOČU

Izvršni svet občinske skupščine je podprl sprejem predloga
odloka.

Pisnih pripomb nismo prejeli.

K PRIPOROČILU H KANDIDATURI ZA SVETOVNO
PRVENSTVO V KAJAKU IN KANUJU LETA 1991
V TACNU

Predsednik skupščine je delegate obvestil, da je naša skupščina
sklep o soglasju h kandidaturi sprejela že meseca novembra 1987.

Pisne pripombe so posredovale delegacije KS:

KOMANDANTA STANETA I, II in UI:
Menijo, da je obravnavo potrebno preložiti na naslednjo sejo

SML, pred tem pa delegatom predložiti obširno finančno kon-
strukcijo za izvedbo tega prvenstva.

MILAN MAJCEN:
Na podlagi preskromne obrazložitve k priporočilu, ne dajajo

soglasja k njemu.
H KADROVSKIM ZADEVAM
Predsednik skupščine je delegate seznanil s predlogi sklepov, ki

so nam bili posredovani naknadno, in sicer:
1. o razrešitvi dolžnosti sodnice pri Temeljnem sodišču v ljub-

Ijani - enota Ljubljana, tov. Vande Dejan in
2. o imenovanju tov. Milene Pavšič za namestnico Temeljnega

javnega tožilca v Ljubljani.
Pisno pripombo je posredovala delegacija KS Milan Majcen
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- delegacija na soglaša s kadrovskimi predlogi, ker delegacija ni
pravočasno prejela gradiva.

Predsednik zbora je predlagal v sprejem naslednje

SKLEPE:

1. Skupščina pooblašča delegate za sejo ZO SML, da glasujejo
za sprejem predlaganih gradiv s tem, da prenesjo in uveljavljajo
podane pripombe.

2. Delegati ki se bodo udeležili seje ZO SML, dne 11. 11. 1988
so:

- iz zbora združenega dela
- Lampret Brane
- iz zbora krajevmh skupnosti
- Merjasec Slavica - Dolomitski odred
- Bostič Alojz - Koseze
- Batič Milan - Medvode
- iz družbenopolitičnega zbora
- Braune Janez
- Kukovec Ana

K 7. točki dnevnega reda:

Pisna delegatska vprašanja so posredovale delegadje oz. konfe-
rence delegacij:

KOMANDANTA STANETA I, II in UI:
1. Delegatsko vprašanje v zvezi z obveznim letnim čiščenjem

zračnih tuljav v stanovanjskih blokih bo posredovano Dimnikar-
skemu podjetju, pobuda za spremembo mestnega predpisa o tem
pa SML.

2. Vprašanje in zahteva glede plačevanja prispevka za vzdrževa-
nje plinskih regularijskih postaj bo posredovano KEL - TOZD
Plinarna in tržnemu inšpektoratu mestne uprave inšpekcijskih
služb.

STANEŽIČE-MEDNO:
1. Pobuda o premaknitvi meje zazidalnega otoka ŠS 6/5 bo

posredovana komiteju za urejanje prostora, da poda pisni od-
govor.

2. Delegacija daje pobudo za skupni sestanek predstavnikov KS
s predstavniki občine, komiteja za urejanje prostora, ZIL-a
- enota Šiška in LUZ-a - TOZD Urbanizem. Pobuda bo pro-
učena, KS pa naj sporoči termin in tematiko, o kateri želijo
pojasnila.

KD št. 40 - ZD Šiška

1. Ali je res, da toplarna Moste izkorišča premog KOLUBARA
z največjo koncentracijo žvepla? Vprašanje bo posredovano
Toplami, da da odgovor.

2. Kaj je DO SONCE naredila od ustanovitve pa do danes za
boljše izkoriščanje energije oz. za ekološki program mesta Ljub-
ljane? Vprašanje bo posredovano IS SML.

3. Ali se predvideva v gostinstvu mesta Ljubljane obratovanje
lokala s podaljšanim obratovalnim časom v najožjem centru?
V zvezi s tera je potrebno urediti informiranje.

Vprašanje bomo posredovali mestnemu komiteju za gostinstvo
in turizem, da poda odgovor.

KD $t. 26. - INTEGRAL
Pobuda za proučitev spremembe v načinu obračunavanja pri-

spevnih stopenj iz brutto OD. Predlaga, da se prispevki vežejo na
začasno bivališče ali sedež organizacije združenega dela. kjer
delavec združuje svoje delo, oz., da bi zakonsko omejili bivanje na
krajši rok.

Pobuda bo preko skupine delegatov posredovana republiški
skupščini.
Skupno zasedanje je bilo končano ob 17.40 uri.

SEKTRETAR SKUPŠČINE
Tatjana KOMAC, l.r.

PREDSEDNIK SKUPŠČINE
Rado ROTER, l.r


